

PETA LALUAN SEMPENA ISTIADAT KONVOKESYEN UNIVERSITI PERTAHANAN NASIONAL MALAYSIA DI PUSAT PERDAGANGAN ANTARABANGSA (WTC)

Pergerakan Kenderaan Orang Awam ke PWTC Sempena Konvokesyen UPNM



MAKLUMAT PARKIR KENDERAAN GRADUAN BAGI YANG MEMANDU SENDIRI KE ISTIADAT KONVOKESYEN UPNM DI WTC

Bil	Lokasi Parkir	Kapasiti	Kategori
A1	Parkir Basement (Aras G/ Aras 1)	500 - 600 lot	i. Terbuka (Parkir Berbayar) - Rm5
A2	Parkir Luar Berhampiran - Bersebelahan/ Belakang Hotel Seri Pacific	150 lot	i. Parkir Berbayar (kawasan parkir alternatif) - RM5 -RM10 <i>per entry</i>
A3	Parkir Luar Berhampiran - Parkir Sunway Putra Mall	> 100 lot	i. Terbuka (Parkir Berbayar)
A4	Parkir Luar - Bertentangan dengan WTC	>200 lot	i. Terbuka (Parkir Berbayar)
A5	Parkir Perkarangan Dewan Merdeka (Level 4)	< 200 lot	i. VVIP ii. VIP Jemputan

PARKIR KENDERAAN IBU BAPA GRADUAN



* Parkir Luar ke WTC - menggunakan susur jehtantas yang tersedia

**PANDUAN WAKTU MASUK DAN KELUAR KENDERAAN
SEMPENA ISTIADAT KONVOKESYEN Ke-11
DI PUSAT PERDAGANGAN ANTARABANGSA (WTC)**

BIL	PINTU	VIP	GRADUAN / PELAWAT	CATATAN
(a)	(b)	(c)	(d)	(e)
1	Pintu Masuk Utama WTC - Atas (Level 4)	0805 - 0915	0630 - 0800 0930 - 1300 1400 -1700 (laluhan dibuka semula bergantung kepada ketibaan Seri Paduka Baginda Yang Di-Pertuan Agong)	LALUAN DIKOSONGKAN SEMENTARA BAGI MEMBERI LALUAN KETIBAAN VVIP
2	Pintu Masuk Lobby Bawah (Level2)	-	Terbuka sepanjang masa	Untuk laluhan graduan dan waris
3	Pintu Keluar Utama WTC	1330 - 1400 1730 - 1830	Terbuka sebelum dan selepas pergerakan keluar VVIP	Laluhan dikosongkan sementara sebelum pergerakan keluar VVIP

CATATAN :

- 1) Para Graduan dikehendaki untuk memaparkan kad jemputan sempena Istiadat Konvokesyen UPM Kali Ke-13 di cermin hadapan kenderaan bagi memudahkan pengenalpastian petugas.
- 2) Para Graduan/ Waris dikehendaki untuk mematuhi petunjuk arah laluhan menuju ke tempat meletak kenderaan yang telah disediakan.
- 3) Kenderaan Graduan tidak dibenarkan untuk dibawa terus ke aras perkarangan Dewan Merdeka, WTC.
- 4) Para Graduan disarankan untuk tidak meninggalkan barangan berharga di dalam kenderaan bagi mengelakkan sebarang kejadian kecurian berlaku. Pihak Jawatankuasa dan Universiti tidak bertanggungjawab terhadap sebarang kehilangan dan kecurian.